
 

UDRUGA POMORSKO ŠPORTSKIH RIBOLOVACA 

„PJEŠČANA UVALA“ 
PJEŠČANA UVALA,  I  OGRANAK  2a  
52100 PULA 
Pješčana Uvala, 09. prosinac 2021 
 
UPRAVNI ODBOR: prisutni Matej Njavro, Peruško Aldo,  Perović Dragan i Simović Božo  
Nedostaje: Modrušan Dragan, i Kosternčić Robert  - opravdano 
 
NADZORNI  ODBOR: Predsjednik Nadzornog odbora Verbanac Dario i  član Nadzornog odbora     
Babović Ljubo, 
 
STEGOVNA  KOMISIJA: član Stegovne komisije Ćaće Boris 
  

DNEVNI RED: 

 

1. Otvaranje Sjednice 
2. Utvrđivanje kvoruma 
3. Usvajanje dnevnog reda 
4. Verifikacija zapisnika sa 2. sjednice udruge 
5. Izbor  zapisničara 
6. Plan  rada  za 2022. 
7. Financijski plan za 2022. 
8. Razno 

 
Ad.1.)  Predsjedavajući Njavro Matej otvara sjednicu UPŠR Pješčana uvala 

točno u 19.00 sati  
  Pozdravlja prisutne članove U.O. Nadzornog odbora i Stegovne komisije 
Ad.2.)  Predsjedavajući konstatira da je prisutno 5 od 7 članova U.O. te da su 

Modrušan Dragan i Kostrenčić Robert opravdano odsutni. Tajnik udruge 
Sandri  Aldo uredno je obavješten o sastanku ali nije opravdao svoj 
izostanak. 

 
Ad.3.) Budući su svi dobili putem mail-a dnevni red, imam potrebu reći da se 

dnevni red mijenja te da se u dnevni red uvrsti Plan rada za 2022. a iza 
toga Financijski plan za 2022. godinu ostalo ostaje isto. Dali ima dopuna 
istoga, daje se na glasanje.  
Jednoglasno je prihvaćena promjena dnevnog reda . 

 
Ad.4.) Predsjedavajući daje na verifikaciju zapisnik sa 2. sjednice U.O. UPŠR 

Pješčana uvala i određuje 5 minutnu pauzu, kako bi članovi mogli u miru 
pročitati zapisnik i dati svoje mišljenje. 

 Nakon pauze bilo je primjedbi na gramatičke greške koje treba ispraviti u 
Zapisniku sa 2. sjednice U.O. UPŠR  Pješčana uvala. 

 
Ad.5.) Izbor zapisničara 
 Budući da tajnik Sandri Aldo nije prisutan Matej Njavro predlaže da 

zapisnik sa današnje sjednice vodi  Peruško  Aldo. Prijedlog je 
jednoglasno prihvaćen. 

 



 
2. 

 
Ad.6.) Plan rada za 2022. godinu. 

a.) Takmičenja u 2022. godini 
b.) Kontrola sidrenog bloka 
c.) Sanacija šetnice 
d.) Ugovor sa HEP-om o stalnom priključku struje u sportskoj luci 

 
Predsjedavajući daje na raspravu ovu točku dnevnog reda, nakon 
rasprave daje se na usvajanje. 
Jednoglasno je prihvačeno. 

 
Ad.7.)  Financijski plan za 2022. godinu 

   
 

  OBRAZLOŽENJE FINANCIJSKOG PLANA ZA 2022. GODINI 
 
P R I H O D I 
 

1. PRIHOD OD ČLANARINA        106.900,00 
2. PRIHOD  OD  DONACIJA           45.000,00 
3. PRIHOD OD PRODAJE  RIB.DOZVOLA             3.000,00

  
4. PRIJENOS SREDSTAVA IZ 2021.       103.000,00 

 
UKUPNO   257.000,00 

 
 
R A S H O D I 
 

1. NAKNADE ZA TROŠKOVE SLUŽ. PUTOVOVANJA, PUTNI NALOZI 15.000,00 
2. USLUGE PO UGOVORU O DJELU (TAJNIK)    19.126,00 
3. USLUGE KNJIGOVODSTVA        8.126,00 
4. RASHODI OD ČLANARINA  20%      21.966,00 
5. ČLANARINA HSSRM, RIBOLOVNE DOZVOLE      6.500,00 
6. BANKOVNE USLUGE         1.300,00 
7. RASHODI ZA ENERGIJU I VODU        5.000,00 
8. KONCESIJSKA NAKNADA         4.278,00 
9. MATERIJALNI TROŠKOVI ODRŽAVANJA    21.999,00 
10. AKTIVNOSTI SPORTSKIH SEKCIJA     30.000,00 
11. PROJEKT SANACIJE  ŠETNICE      10.000,00 
12. ODRŽAVANJE SISTEMA SIDRENJA     89.323,00 
13. OSIGURANJE SPORTSKE LUKE      12.502,00 
14. UGOVOR O PRIKLJUČENJU SA HEP-ODS    11.880,00 

_____________________ 
 

 U K U P N O           257.000,00 
 
Ad.8.) Razno 
 

a.)  Pod ovom točkom, Verbanac Dario obavještava prisutne da se Skupština 
udruge može održati 19.12.2021. godine u restoranu Skuža  sa početkom u 
11.00 sati. 
 



 
3. 
 

 
b.) Peruško Aldo upoznaje članove udruge da je u razgovoru sa Jovanović 

Draganom doznao da on više nema nikakvih kontakata sa vlasnicima brodice 
reg.oznake RŠ 570 čiji su vlasnici mađari, a koja se brodica nalazi u sportskoj 
luci u Pješčanoj uvali. Vlasnik brodice duguje članarinu udrugi  za 2 godine. 

c.) Peruško Aldo obavještava prisutne da je došlo do puknuća cijevi vode izmedju  
Vodomjera i lukobrana, te da će biti potrebna sanacija. 
Prtihvačeno je da se o tome obavjesto Općina Medulin budući će se radovi 
izvoditi na dijelu ceste koja je popločena.   

 
 

Sastanak je završio u  20.30  sati 
 
          ZAPISNIČAR 
       ALDO PERUŠKO    

 

 


